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Side 2 af 2 

OFFENTLIG 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for status på implementeringen af den allerede aftalte licensord-

ning for leasingselskaber, samt hvilke tiltag ministeriet og styrelsen har taget for at sikre 

en fuld implementering af licensordningen? 

 

Svar 

Det er en høj prioritet for regeringen, at indsatsen mod organiseret økonomisk kriminali-

tet og skatteunddragelse styrkes.  

 

Med den politiske aftale om Bandepakke IV – Trygge nabolag i hele Danmark blev det beslut-

tet at gennemføre en række initiativer til bekæmpelse af økonomisk kriminalitet, herunder 

at der gennemføres en undersøgelse af, hvordan der kan indføres en licensordning for 

virksomheder, der udbyder leasing af motorkøretøjer.  

 

Skatteministeriet har sammen med Justitsministeriet og Erhvervsministeriet tilendebragt 

det indledende arbejde i forhold til, hvordan en licensordning for leasingselskaber kan til-

rettelægges for at mindske udfordringer med økonomisk kriminalitet mv. i leasingbran-

chen. 

 

Regeringen vil i forlængelse heraf fremsætte et lovforslag om en licensordning for leasing-

virksomheder på Erhvervsministeriets område forventeligt i anden halvdel af november 

2025 (NOV II).  
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